

OK Vendelboernes bestyrelsesmøde nr. 6/2024

Onsdag d. 27. november kl. 18.30

Klublokalet Højene Skole

Afbud Kjeld, Allan og Susanne

1. **Referat fra sidste møde** godkendt

Asta forestår aftenens møde i Kjelds fravær

2. **Siden sidst:**

#Nordjysk Dag: Fin afvikling. 66 deltagere i OK vej. Der var ingen deltagere på begynderbanen, Det foreslås, at OKV bringer op til NOU mødet i januar, om begynder og let bane, kan slås sammen. Siden 2018 har der været i alt 4 deltagere på begynderbanen til NJD -løb iflg. Bent Skjoldborg.

Klubaften 12/11: Gik fint. Ca. 35 deltagere. Foruden fordeling af klubløb i 2025, blev der bl.a. snakket blå baner. Hvad er en blå bane? Det besluttes, at bestyrelsen på næste møde laver et skriv med definition heraf. Dette sendes ud til medlemmerne via Ugebrevet, og præsenteres endvidere i forbindelse med generalforsamlingen på Tannishus i januar. Samt kommer på hjemmesiden. Til næste års klubløbsfordelings-aften skal det præciseres, at det er O-kalenderen **på dagen**, der er gældende. Der sker ofte ændringer i fordelingen af skove helt op til mødet.

3. **Økonomi:**

Rikke gennemgår udskrift af diverse konti

Det diskuteres, hvorvidt det er nødvendigt at printe kopier af regnskabet ud til hvert møde – ca. 15-20 ark hver gang, der bare smides ud bagefter. Tidskrævende og meget papirspild. Tages op med formanden til næste møde

Ad klubbøj: Rikke får overblik over beholdningen af klubbøj inden nytår samt får bestilt nye forsyninger. Inspireret af Rold Skovs hjemmeside foreslås det at lægge fotos op på hjemmesiden, så man kan se, hvad der fås i diverse designs

4. **Klubudvikling (fast punkt)**

Vision:

- Vi vil være en attraktiv klub for hele familier
- Vi vil være en klub med mange unge udøvere
- Vi vil være en klub med et godt socialt liv.
- Vi vil være en klub for alle
- Vi vil være en klub med en sund økonomi
- Vi vil være en klub, som er synlig og anerkendt i lokalsamfundet.

Gr.1: Træning/tovholder Allan: % nyt

Opsummering

(Gruppen består af: Allan, Christian, Signe, Hans Kresten

Aktivitetsplan

- *Aktivitet/dato: B&U vil opfordre voksenløbere til at deltage i tirsdagstræning (aftentræning m pandelygte). Hver 2. tirsdag*

- *Aktivitet/dato: Sprinttræning max to gange i årets løb. Være obs på fortræning til konkurrenceløb (klubløb forud for konkurrence i terræn der svarer til næste weekends konkurrenceterræn Budget)*

Gr. 2: Kommunikation og synlighed/ tovholder Jens.

Har ikke afholdt møde siden sidst, men skrevet sammen. Gruppen er i dialog med Lundergårdsskolen omkring udvikling af skolepakke. Andre skoler er i støbeskeen, men der mangler korttegnere til at tegne lokale kort over skolerne. Hvor mange kræfter vil klubben bruge på et sådant projekt?

Synlighed: Vigtigt at få begivenheder op på FB, gerne 1 mdr. forud. God ide at dele med andre grupper i lokalområdet. Henholdsvis i Øst og Vest Vendsyssel. Der kan måske findes en person, der påtager sig funktionen at slå begivenheder op inkl. fotos, og små film som appetizere.

Opsummering:

(Gruppen består af: Jens, Kim, Bent

Aktivitetsplan:

- *Aktivitet/ dato: Genopstandelse af klubbladet – redaktør søges*
- *Aktivitet/ dato: Lave en skabelon, så banelægger teams let kan slå deres løb op som en begivenhed på FB siden*
- *Aktivitet/ dato: Planer om at lave præfabrikeret O-løb til skolerne med en pdf af løbskortet*
- *Aktivitet/ dato: Synliggørelse af ungdomsløbere, der vinder medaljer i Hjørring LigeHer.nu og andre netmedier*
- *Budget)*

Gr. 3: Sociale aktiviteter/ tovholder Susanne: % nyt

Opsummering:

(Gruppen består af: Susanne, Lone.

Aktivitetsplan: Gymnastik, eftersnak til klubløb x 4 årligt (m kage/vand), Åbent hus x 2 årligt,

- *Aktivitet: Gymnastik startet sept.*
- *Aktivitet/dato*
- *Budget)*

Gr. 4: Rekruttering og fastholdelse/ tovholdere Ann og Asta:

Gruppen har afholdt 1 møde. Gruppen overvejer hvilke medier og platforme, de vil bruge til PR forud for Åbent Hus arr.

Opsummering:

(Gruppen består af Ann, Asta, Signe

Aktivitetsplan: Tovholder på Åbent Hus-arrangementer, hvor der i øvrigt ikke er behov for begynder baner. Gruppen planlagt møde til november.

- *Aktivitet: Åbent Hus 24/8 i samarbejde med BL-gruppe 7 i Ålbæk m deltagere fra "østkysten"*

- *Aktivitet: Åbent Hus fremover x 2 årligt – obs på skift i skove i øst og vest. Koordinerer med banelæggergruppen*
- *Budget)*

Gr.5: Organisering af arbejdsopgaver internt i klubben/ tovholder Hanne:

Ingen møder afholdt siden sidst

Manual til klubløb samt redigering af diverse punkter til hjemmesiden er færdiggjort. Næste step er koordinering med gr. 2.

Mangler endelig godkendelse af bl.a. definition på blå baner.

Manual til mindre åbne løb er på todo-listen

Opsummering:

(Gruppen består af: Hanne, Hanne Houensgaard, Ole F. Thomsen, Birte Haff, Thomas Brix Lyng

Aktivitetsplan :

Lave manual til afvikling af klubløb (minus om banelægning men med definition på de forskellige baner). Desuden opdatere klubfolderen med diverse faktuelle oplysninger til nye medlemmer – forklaringer og oplysninger om forkortelser, løbstyper, diverse indforståede begreber og lign.

- *Aktivitet/ dato: Manual til klubløb inkl. banelængder bliver lagt på hjemmesiden så snart den er færdigredigeret*
- *Aktivitet/dato: Diverse andre input til hjemmesiden bl.a. med forklaring på forkortelser, hvilke typer af løb der findes, hvilke lokaliteter råder klubben over osv. Osv. – alt sammen rettet mod at nye medlemmer kan finde rundt i klubbens hjørner og aktiviteter. Og i øvrigt synliggøre, hvad der er indforstået viden også for klubbens mere garvede medlemmer. Koordineres med gr. 2*
- *Aktivitet/ dato: På sigt at udarbejde en manual til at lave "Åbent løb"*
- *Budget)*

Det diskuteres hvordan grupperne får formidlet visionsarbejdet ud til medlemmerne. F.eks. ved fremlæggelse og evt. workshops i forbindelse med Generalforsamlingen på Tannishus. Ved omtale i Ugebrevet samt via hjemmesiden. Der tages ikke konkrete beslutninger i aften. Der er enighed om, visionerne skal kunne ses og mærkes i klublivet – og at medlemmerne gerne skal få ejerskab til tiltagene

5. Kommende aktiviteter

Juleløb i Tornby, banelægning såvel som forplejning er klar.

Nytårsløb Tversted. Mangler skovtilladelse, men forventes at gå i orden. Banelægning såvel som forplejning er på plads

NOU møde d. 13.1 i Ålborg. Kjeld og Hanne deltager. På bestyrelsesmødet 8.1. besluttet, hvad OKV byder ind med i 2027

Generalforsamling: Afholdes lørdag d. 25. januar 2025 på Tannishus. Skal varsles 14 dage forud iflg. vedtægterne. Beretning skal udarbejdes. Formanden, Rikke Pedersen, Kirsten Holdensen, Allan Reiche og Hanne Bak-Mikkelsen er på valg.

OKV 50 års jubilæum 20/1-2025:

Fejres i forbindelse med klubweekend på Tannishus i Tversted 25.-26. januar 2025. Der er booket værelser med morgenmad, frokost, kaffe/the og kage til generalforsamlingen foruden middag lørdag aften. Man kan overnatte allerede fra fredag, hvis man ønsker det. Det er endnu uklart, om der er medlemmer, der har budt ind med anekdoter fra tiden der er gået – som de vil dele under festmiddagen lørdag aften.

Invitation med dagens program med tidspunkter og aktiviteter skal udarbejdes og formidles til medlemmerne – i ugebrevet og på hjemmesiden.

Påskeløb 2025

De første har booket campinghytter. Hanne Bak koordinerer fordeling af enkeltpersoner. Deadline for rabat er 31/12.

Skawdyst2025 (uge 28 onsdag til lørdag)

Stævneleder Allan Reiche

Banelæggerhold er fundet, banekontrol og stævnekontrol
Afventer fortsat skovtilladelser. Uggerby behøver revision.

Parkering?

Nordjysk nat 8. oktober 2025: Er i O-kalenderen.

Nordjysk Klub dag 2. november 2025: Er i O-kalenderen.

NJ2D26:

Asta og Thomas udgør stævneledelsen. Lang og mellemdistance i Tversted, stævneplads Skiveren Camping er aftalt inkl. parkering. Skovtilladelse er på plads- dog med minusområder

Nordjysk Nat 30. september 2026: udsættes

WM 2026 udsættes

6. Ungdomsudvalg:

% nyt da Allan ikke er tilstede

7. Kortudvalg:

Gideminas kan først komme til efteråret!

Skawdysten 2025: Kjeld hjælper med revision af Uggerby

Nordjysk Nat 2025 – hvor? Kortet skal formodentlig revideres

Nordjysk Klub dag 2025 – hvor? Kortet skal formodentlig revideres

8. Træningsudvalg:

Fast punkt – tjek konflikter med åbne løb: ingen sammenfald

Der mangler fire banelæggere til næste års løb. Klubløb 2. påskedag og 21/9. Desuden to NOU løb

9. Kommunikation:

Vigtigt at få kommunikeret ud til medlemmerne omkring jubilæums-weekenden inkl. generalforsamling på Tannishus såvel i ugebrev som på hjemmesiden straks der er udarbejdet program

Presseomtale af jubilæet før eller efter weekenden?

10. Evt:

Hvem har ansvaret for at tage klubbelt med til åbne løb?

Der er enighed om, at det er mest praktisk, hvis medlemmer bosat i Hjørring og omegn

medbringer klubbelt. Man må aftale blandt deltagerne til de enkelte åbne løb aftale fra gang til gang hvem der sørger for teltet.

I øvrigt er der enighed om, at tipien er tung at have med at gøre. Klubben råder over flere gamle telte, foruden popupteltet. Der findes nye lettere og mere handy telte på markedet, men er de så mere vindfølsomme!?

11. Næste møde

8. januar kl.18.30. Sædvanen tro med smørrebrød. Hanne bestiller fra Føtex

NB: De tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer foreslår ekstra møde på Teams inden jul til afklaring af presserende opgaver forud for jubilæumsweekenden på Tannishus inkl. generalforsamlingen

Mødet slut 20.45

Referent Hanne Bak-Mikkelsen

Opfølgende Teamsmøde

Tirsdag d 3. december kl 20

Tilstede; Kjeld, Allan, Rikke, Per og Hanne

1. Ad Jubilæumsweekend på Tannishus inkl. generalforsamling:

Formanden har lavet forslag til indbydelse med praktiske oplysninger og program for weekenden. Godkendes og sendes ud med næste ugebrev

Skovejerne indbydes særskilt

De 5 visionsgrupper forbereder hver især en kort fremlæggelse af deres visioner og planer fremover. Efterfølgende inviteres medlemmerne med i de grupper, de har interesse i, til fortsat snak om indholdet. Visionsgrupperne skal IKKE have deres arbejde GODKENDT. Formålet er at udbrede kendskab til og skabe ejerskab hos medlemmerne. Samt gerne inspiration til gruppernes fortsatte arbejde.

Formanden laver som udgangspunkt beretningen, der for størstedelen kommer til at bestå af visionsgruppernes delberetninger

2. Ad Skawdysten

Kjeld og Allan aftaler indbyrdes at få revideret Uggerby

Allan spørger Erik Flarup, om han vil revidere Bunken

3. Forud for NOU-møde i januar

Natløb 2026: OKV byder ind med 30/9 i Blokhuis. Banelægger Allan?

Natløb 2027: Kun 1 løb – et natløb

Mødet slut 20.20

Referent Hanne Bak-Mikkelsen

